

စက်တင်ဘာလ၊ 2020 ခုနှစ်

လေးစားရပါသော မိဘများ-

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) သည် ရွက်ကြွေရာသီ၊ ဆောင်းရာသီ နှင့် နွေဦးရာသီ - တစ်နှစ်လျှင် သုံးကြိမ်ဖြင့် ကမ္ဘာတစ်လွှား စစ်ဆေးသူ အဖြစ် ပညာရေး တိုးတက်မှုကို တိုင်းတာခြင်း (MAP) ၏ Northwest အကဲဖြတ်ချင့်တွက်မှု အဖွဲ့ (NWEA) အား ဆောင်ရွက်သွားစေပါသည်။

ခရိုင်အတွင်းရှိ ကျောင်းများစွာတို့နှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ အသစ်သော နည်းပညာဖြင့်အဝေးသင်လေ့လာမှု ပတ်ဝန်းကျင်အား ကူညီဆောင်ကြဉ်း ရန် ကြိုးပမ်းသည့်အနေဖြင့် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းအတွက် စီမံခန့်ခွဲမှု အကဲဖြတ်မှု ဌာနမှ ရွက်ကြွေရာသီ FALL MAP စာမေးပွဲ ဝင်းဒိုးကို လာမည့် တနင်္လာနေ့၊ စက်တင်ဘာလ 21 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်တွင် ဖွင့်လှစ်ပြီး ဗုဒ္ဓဟူးနေ့၊ နိုဝင်ဘာလ 11 ရက်၊ 2020 ခုနှစ် တွင် ပိတ်ရန် သတ်မှတ်ပြင်ဆင်ထားသည်။ သို့သော်ငြားလည်း သင့်ကျောင်းသား၏ကျောင်းမှ သူ/သူမ၏ FALL MAP စာမေးပွဲ ဝင်းဒိုး အတွက် အသိပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်းသည် ကျောင်းစာသင်နှစ်အား နည်းပညာဖြင့် အဝေးသင်လေ့လာ သင်ကြားမှုဖြင့် စတင်သောကြောင့် Fall MAP Growth တိုးတက်မှုအခြေအနေ အကဲဖြတ်မှုကို အဝေးမှနေ ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ် ပါသည်။ FALL MAP စာမေးပွဲ ဝင်းဒိုး ကာလအတွင်း၌ လေ့လာသင်ကြားမှု ပတ်ဝန်းကျင် ပြောင်းလဲမှုတစ်ခု ဖြစ်ခဲ့ပါက ကျောင်းသားများသည် FALL MAP စာမေးပွဲကို အဝေးမှသော်လည်းကောင်း၊ မျက်နှာချင်းဆိုင် စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်း ပတ်ဝန်းကျင်ဖြင့် သော်လည်းကောင်း တစ်နည်း မဟုတ်လျှင် နောက်တစ်နည်းအားဖြင့် ပြုလုပ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ စာမေးပွဲပတ်ဝန်းကျင်အခြေအနေ မည်ကဲ့သို့ဖြစ်သည်မှာ အကြောင်းမဟုတ်ဘဲ ကျောင်းသားများအားလုံး FALL MAP စာမေးပွဲ ပြုလုပ်ခြင်းတွင် ပါဝင်နိုင်ခြင်း အခွင့်အရေးရရှိစေရန် ပြုလုပ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

NWEA® မှ MAP တိုးတက်မှုအခြေအနေ စစ်ဆေးသည့် စာမေးပွဲများသည် ကွန်ပျူတာ (သို့) တက်ဘလက်တစ်ပေါ်တွင် လုပ်ဆောင်သည့် အလိုက်သင့်ပြောင်းလဲပေးသော စာမေးပွဲများဖြစ်သည့်အတွက် ထူးခြားပါသည်။ ဆိုလိုသည်မှာ သင့်ကလေးမှ မေးခွန်းတစ်ခုအား မှန်ကန်စွာ ဖြေဆိုသည့်အခါ စာမေးပွဲမှမေးခွန်းများသည် ပိုမို ခက်ခဲလာပြီး သင့်ကလေးမှ မေးခွန်းတစ်ခုအား မှားယွင်းစွာ ဖြေဆိုသည့်အခါ စာမေးပွဲမှမေးခွန်းများသည် ပိုမို လွယ်ကူလာသည်။ စာမေးပွဲတွင် ဖော်ပြထားသည့် အချက်အလက်များသည် ဂျော်ဂျီယာ ပညာရေး ဌာန၏ သင်ရိုးညွှန်းတမ်း နှင့် တန်းညှိထားသည်ဖြစ်ပြီး ကျောင်း၌ သင့်ကလေးမှ တွေ့ကြုံခဲ့ပြီးဖြစ်သည့် အချက်အလက်များနှင့် အတူတူ ဖြစ်ပါသည်။

သင့်ကလေး၏ IEP ၊ 504-IAP သို့မဟုတ် EL-TPC အစီအစဉ် ပေါ်တွင် အခြေခံ ပါက FALL MAP အကဲဖြတ်မှုတွင် နေရာထိုင်ခင်း အတွက် မိမိတို့၏ အစီအစဉ်များထဲ၌ ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း မိမိတို့ ထောက်ပံ့ကြေး ရရှိနိုင်ပါသည်။

အဝေးမှနေ MAP Growth စာမေးပွဲ အပိုင်း တစ်ခုစီတွင် ကျောင်းသား ကိုးဦး (ကျောင်းသား ရှစ်ဦး နှင့် သင့် ကလေး) ပါဝင်ပါမည်။ မျက်နှာချင်းဆိုင် စာမေးပွဲဖြေဆိုခြင်းတွင် ကျောင်းသား ဆယ့်တစ်ဦး နှင့် သင့် ကလေး) ပါဝင်ပါမည်။

သင့်ကလေးအား မိမိတို့၏ အဝေးမှနည်းပညာဖြင့် MAP Growth အခြေအနေ တိုးတက်မှု အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုများ အတွက် မည်ကဲ့သို့ပြင်ဆင်ရမည်နှင့်ပတ် သက်သည့် ညွှန်ကြားချက်များကို အောက်ပါအတိုင်း ဖော်ပြထားပါသည်။ ထို့အပြင် MAP Growth အခြေအနေ အကဲဖြတ်စစ်ဆေးမှုအား မည်ကဲ့သို့ ဝင်ရောက်အသုံးပြုနိုင်ကြောင်း သင့်အား ပြသမည့် မြင်ကွင်းတစ်ခုအတွက် ကျောင်းသား လော့ဂ်အင် အတွက် မြန်သော လမ်းညွှန်ချက် ကို ဤစာနှင့်အတူ ပူးတွဲပေးပို့လိုက်ပါသည်။

စာမေးပွဲ မဖြေဆိုမည် အကြံပြုချက်

1. သင့်ကလေး၏ စက်ကိရိယာတွင် အင်တာနက် ချိတ်ဆက်မှု ရှိကြောင်းသေချာအောင် စစ်ဆေးကြည့်ပါ။
2. [ကွန်ပျူတာခန်း ချွတ်ယွင်းချက်ရှာသော ကိရိယာ \(Workstation Diagnostic Tool\)](#) ကို အသုံးပြုခြင်းအားဖြင့် သင့် စက်ကိရိယာသည် စာမေးပွဲ၏ သတ်မှတ်စည်းကမ်းချက်များနှင့် ကိုက်ညီကြောင်း သေချာပါစေ။
3. သင့်ကလေးတွင် နားကြပ် (K - 2 တန်း နှင့် စာသားအား စကားပြောခြင်း အပြင်အဆင်ပြုရမည့် ကျောင်းသားများ) ရှိထားကြောင်း သေချာပါစေ။ နားကြပ်များ လိုအပ်ခဲ့ပါက သင့်ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။
4. MAP Growth [introduction](#) ၏ မိတ်ဆက်ခြင်း ဝီဒီယို ကို [ကြည့်ရှုပါ](#)
5. စာမေးပွဲအား [practice.mapnwea.org](http://practice.mapnwea.org) တွင် လေ့ကျင့်ပါ

(အသုံးပြုသူ အမည် - Grow စကားပုဒ် - grow)

စာမေးပွဲဖြေဆိုသောနေ့

1. သင့်ကလေးအတွက် အာရုံနှောင့်ယှက်မှုများ နည်းနိုင်သမျှနည်းစေရန် ဆောင်ရွက်ပေးပါ။
2. ဆိတ်ငြိမ်သော စာမေးပွဲ ပတ်ဝန်းကျင်တစ်ခုကို ဖန်တီးပေးပါ။
3. ဆရာ/စာမေးပွဲကြီးကြပ်သူ ၏ ညွှန်ကြားချက်များအားလုံးကို လိုက်နာပါ။

MAP တိုးတက်မှုနှင့်ပတ်သက်ပြီး အချက်အလက်များ ပိုမိုသိရှိလိုပါက [NWEA.org/Parent-Toolkit](http://NWEA.org/Parent-Toolkit) သို့ သွားရောက်ပါ။ သင် နောက်ထပ် မေးမြန်းလိုသည့် မေးခွန်းများရှိခဲ့ပါက \_\_\_\_\_ (insert Test Coordinator's Name) သို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ [678-XXX-XXXX](tel:678-XXX-XXXX)။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

ကျောင်းအုပ်ကြီး